
Problemi so že od včeraj
Krajani Polja tudi tokrat polni

optimizma pričakujejo novo
srednjeročno obdobje. Več op-
timizma jim zagotavljajo neka-
tere skorajšnje rešitve problemov
iz preteklega obdobja, kakršnih
je bilo sicer v naši družbi težko
zaslediti. Problem vode, ki bi v
novih soseskah ne smel obstajati
(še predvsem ne v Slapah, ki so le
dober kilometer oddaljene od čr-
pališča), je polnih pet let preizku-
šalživce stanovalcev 3. in 4. nad-
stropjih novih blokov in zbujal
negodovanje. Vodo bo občinska
komunalna skupnost zagotovila
ob koncu tega pollelja.

Storitvenih dejavnosti v KS
skoraj ni moč omenjati, ker zago-
tavljajo v primerjavi s potrebami
le minimalne usluge.

PTT deluje v nemogočih ra-
zmerah in je letošnji pričetek
gradnje nove pošte v zamudi vsaj
štiri leta. Telefonska mreža pa bo
med gradnjo še izboljšana, saj bo
dodanih 1000 priključkov iz za-
časne kontejnerske centrale. Le
problem preSkrbe s prehrambe-
nimi potrebščinami se še ni pre-
maknil tako, kol je zagotavljal
Mercator že polnih osem let.
Mercator še vedno ni zaprosil za
gradbeno dovoljenje, kar lahko
razumemo le kot nezainteresira-
nost investitorja ter vnemarnost
do problemov, ki tarejo potroš-
nike. V prihodnjem srednjeroč-
nem obdobju pričakujemo iz-
gradnjo omenjene trgovine. Pri-
čakujemo tudi načrt za pričetek
gradnje družbenega in kultur-
nega centra v soseski MS — 9, tj.
med pokopališčem in osnovno
šolo v Polju. Za potrebe šole in
rekreacije krajanov, predvsem pa
predšolske in zunajšolske tnia-
dine bomo načrtovali ureditev
več športnih objektov.

Zaradi vedno večjega prometa
na Zaloški in Zadobrovški cesti
bo morala biti njena posodobitev
zagotovljena že s srednjeročnim
programom, sicer bodo v vedno

večji nevarnosti življenja naših
otrok, ki največ uporabljajo prav
ti dve prometnici za pot v šolo.

Osnovno šobtvo bo nekoliko
lažje zadihalo z dograditvijo OŠ
Poldeta Mačka v Novem Polju, za
celodnevno šolo pa bomo morali
poskrbeti še za nadaljnje prosto-
re.

Varstvo predšolskih otrok bo
že letos izboljšano s prostori v
novem W Z Novo Polje, za sred-
njeročno obdobje ta rešilev še ne
bo zadoščala, saj žive v stanova-
njih soseske MS — 6 (Slape) pre-
težno mlade družine in matere
samohranilke, kar zahteva usme-
ritev povečanih zmogljivosti
W Z za otroke do dveh let staro-
sti.

V VVZ bo tudi letos primanj-
kovalo ok. 450 mest za naše
malčke od 2—? let. V akciji za
prostorsko in samoupravno
preoblikovanje krajevnih skup-
nosti bomo skupaj s KS Zado-
brova preueili možnosti in upra-
vičenost oblikovanja nove KS
Novo Polje, ki predstavlja pro-
storsko, urbanistično zaokroženo
celoto z enovito strukturo prebi-
valstva in skupnimi interesi.

Vse našteto niso le želje, kot bi'
hoteli nekateri označiti vso to ši-
roko problematiko, programi so
!e ideje, ki se pojavljajo pri na-
črtnemu snovanju naše prihod-"
nosti, temveč je vse to odraz sta-
nja, ki je posledica gradnje spal-
nih naselij. Potrebe so zdaleč pre-'
segle vse minimalne normativiff''
stanovanjskega, komunalnega, '
urbanističnega in drugega plani-
ranja. V naših prizadevanjih pri-*n

čakujemo podporo širše družbe-
nopolitične skupnosti in sevefdV
razumevanje vseh drugih dejav-
nikov planiranja pri usklajevariju'^
srednjeročnih planov. "'". '
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